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Onderwerp : Beantwoording ex- artikel 39 RvO vragen bed- brood en bad voor 

ongedocumenteerden 
 
 
 
Geachte heer Kâhya en heer van Rosmalen, 
 
Op 17 december 2014 hebben wij uw brief ontvangen, waarin u vragen stelt  over 
ongedocumenteerden in ’s-Hertogenbosch. In deze brief treft u het antwoord op de gestelde vragen.  
 
Vraag 1: Kan het college de gemeenteraad informeren over het aantal ongedocumenteerde 
vluchtelingen dat in onze gemeente nu op straat leeft en waarvoor geen plaats is in de huidige 
noodopvang? 
 
Antwoord 1: Het exacte aantal ongedocumenteerden dat in ’s-Hertogenbosch verblijft is ons niet 
bekend. Ze staan immers niet ingeschreven. Het is wel zeker dat er meer ongedocumenteerden in ’s-
Hertogenbosch verblijven dan het aantal opvangplaatsen dat we bieden (20). De inschatting is dat het 
aantal ongeveer 200 is.  
 
De Avans Hogeschool voert momenteel een onderzoek uit. Met dit onderzoek vergaren we kennis 
waarmee de gemeente in staat wordt gesteld om te bepalen in hoeverre zij verbetermaatregelen kan 
treffen, waarmee zij kan voorzien in het recht op bed, bad en brood voor uitgeprocedeerde 
asielzoekers. Onderzocht wordt:  
- Hoeveel uitgeprocedeerde asielzoekers verblijven er in ’s-Hertogenbosch?  
- Wat zijn hun leefomstandigheden?  
- Hoe voorzien zij in hun levensonderhoud?  
- Wat is hun achtergrond? 
 
 
 
 
Vraag 2: Is het college bereid om voor deze vluchtelingen een bad-bed en brood-regeling in te stellen 
zoals die ook in Amsterdam, Den Haag, Utrecht en andere steden bestaat of wordt ingevoerd?  
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De uitspraak van het Europees Comité voor de Sociale Rechten (ECSR) dat Nederland opvang moet 
bieden aan iedereen die hier woont heeft tot nu toe niet geleid tot nieuwe aanvragen voor 
noodopvang. Tevens bieden we een winterregeling aan alle daklozen, er is daarom geen noodzaak 
om direct actie te ondernemen.  
Wel volgen we de landelijke ontwikkelingen. Als uitbreiding nodig is zijn we bereid hiervoor 
oplossingen te zoeken indien het rijk hiervoor de kosten draagt. Afhankelijk van het 
onderzoeksresultaat van de Avans Hogeschool komen we indien nodig ook met een voorstel. 
 
 

 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,        De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg        mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


